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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Pintér Sándor

belügyminiszter úrnak,

„Vizsgálták-e a gyanús azeri pénzmozgásokat? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint az Ön el őtt is ismert, a nemzetközi sajtó egy kiterjedt azeri korrupciós hálózatot leplezett le ,
amelyen keresztül a tényfeltáró cikkek szerint az azeri kormány európai politikusokat vesztegetet t
meg. Az ügy szálai Magyarországra is elérnek . Hazai bankszámlára több mint 9 millió dollárt
utaltak át . Történt ez abban az időszakban, amikor óriási nemzetközi felháborodást kiváltva, mái g
megmagyarázhatatlan módon a magyar Kormány átadta Azerbajdzsánnak az örmény tiszttársá t
brutálisan kivégző azeri baltás gyilkost.

A pénzmosás elleni szabályokra figyelemmel a rendkívül gyanús pénzmozgásra a hatóságokna k
már önmagában fel kellett figyelniük . A baltás gyilkos kiadását övez ő botrány közepette e gyanús
pénzmozgásoknak még inkább feltűnőnek kellett lenniük . Nem véletlen, hogy képviselő társam, Dr.
Molnár Zsolt, a Nemzetbiztonsági bizottság elnöke is írásbeli kérdéssel fordult Önhöz az ügyben ,
azonban — figyelemmel arra, hogy a Nemzetbiztonsági bizottság 2017 . szeptember 12-i zárt ülésén a

rendelkezésére álló információkat ismertették — érdemi választ nem kapott .

Figyelemmel arra, hogy jómagam nem vagyok a bizottság tagja, illetve a zárt ülésre való tekintette l
az ott elhangzottakat más módon meg nem ismerhetem, arra kérem a tisztelt miniszter urat, hog y
válaszoljon az alábbi kérdésre :

1 . Vizsgálták-e a tisztázatlan eredetű azeri pénzek magyarországi megjelenését ,

felhasználását?



2. Ha vizsgálták a gyanús pénzmozgásokat, kérem, tájékoztasson, hogy honnan, mikor ,

mekkora összegek érkeztek a cikkekben hivatkozott bankszámlákra? Honna n

származott az átutalt pénz? Mikor és miként használták fel a Magyarországra átutal t

összeget?

3. Ha nem vizsgálták a gyanús pénzmozgásokat, akkor kérem, tájékoztasson, miér t

maradt el a nyilvánvalóan indokolt vizsgálat !

Budapest, 2018. január 4 .

Dr. Bár4 ndy Gergely
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ (MSZP)
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